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Protokół z II Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 05 czerwca 2024r. 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie 

1. Otwarcie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło przywitał radnych uczestniczących w obradach II 
Sesji Rady Gminy.  
 
2. Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie dołączonej listy obecności oraz logowań w systemie E-sesja Przewodniczący 
stwierdził, że w obradach II Sesji uczestniczy 14 radnych. 
Radny nieobecny: Ireneusz Winnik. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
5. Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej; 
b) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w działalności w 2023 roku; 
c) Wójta Gminy Kłodawa z realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku 
publicznego w 2023. 
6. Przyjęcie uchwał w sprawach: 
a) Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2023 - 2033 (druk nr 17); 
b) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji (druk 16); 
c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego 
(druk nr 13); 
d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr 14); 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk nr 15); 
f) zmiany uchwały nr LVII/516/2023 Rady Gminy Kłodawa z dnia 20 grudnia 2023r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Kłodawa dla miejscowości Kłodawa w rejonie ulicy Tęczowej oraz ulicy Brzoskwiniowej 
(druk nr 18); 
g) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wojcieszyce (druk nr 19); 
h) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk nr 20); 
i) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Kłodawa a Powiatem Gorzowskim w sprawie 
powierzenia Powiatowi Gorzowskiemu realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy 
społecznej polegającego na objęciu opieką mieszkańców Gminy Kłodawa w powiatowych 
mieszkaniach wspomaganych oraz zasad finansowania tego pobytu (druk nr 21); 
j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za 
wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest gmina Kłodawa (druk nr 22) 
k) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 23); 
l) wynagrodzenia Wójta Gminy Kłodawa (druk nr 24). 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
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9. Zamknięcie obrad. 
Nie zgłoszono uwag do poniższego porządku obrad. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Radni oraz przedstawiciele Urzędu 
pogratulowali mieszkance Chwalęcic Hani Grędce osiągnięć artystycznych w ogólnopolskich 
i międzynarodowych konkursach pianistycznych. 
 
4. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Kłodawa..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
 
5. Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej; 
Radna Grażyna Kaźmierczak poporsiła o uwzględnienie Zdroiska podczas nasadzania roślin i 
krzewów oraz prac związanych z zagospodarowaniem dzikich plaż (przy rzece w okolicy 
przystanku oraz byłego ośrodka Policyjnego) 
 
Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski odpowiedział, że sołtys z wyprzedzeniem wskazuje miejsca do 
nasadzeń, ale nie będzie problemu z dodatkowymi roślinami. Zagospodarowanie plaży wiąże 
się z uznaniem takiego miejsca za „formalne” co rodzi za sobą określone procedury. Plaża przy 
byłym ośrodku należy do Nadleśnictwa, które nie jest zainteresowane przeprowadzeniem 
prac „porządkowych” 
 
Radny Stefan Mocek poprosił o przedstawianie się przez zabraniem głosu. 
 
Radna Bożena Adamczak podziękowała za nasadzenia w Różankach, które znacznie upiększają 
miejscowość. Poprosiła o niezapominanie o miejscach pamięci i pomoc przy podlewaniu na 
ulicy Lipowej. 
 
b) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w działalności w 2023 roku; 
Przewodniczący Komisji Oświaty Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię komisji na temat 
sprawozdania. 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
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c) Wójta Gminy Kłodawa z realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku 
publicznego w 2023. 
Przewodniczący Komisji Oświaty Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię komisji na temat 
sprawozdania. 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 
6. Przyjęcie uchwał w sprawach: 
a) Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2023 - 2033 (druk nr 17); 
Sekretarz Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
na temat projektu uchwały. 
 
Radna Grażyna Kaźmierczak poprosiła o przyjrzenie się budowie drogi krajowej nr 22. 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska odpowiedziała, że Strategia ujmuje zadania, których głównym 
inwestorem jest Gmina Kłodawa. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2023 - 2033 (druk nr 17);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/9/2024. 
 
b) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji (druk 16); 
Sekretarz Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 
(druk 16);.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/10/2024. 
 
c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego 
(druk nr 13); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 
użytkownika wieczystego (druk nr 13);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/11/2024. 
 
d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr 14); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski przedstawił negatywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
na temat projektu uchwały. 
 
Radny Ryszard Burzawa wyjaśnił, że przejęcie drogi pozwoli właścicielom na ściągniecie 
hipoteki z drogi, poza tym część drogi jest utwardzona.  
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr 
14);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Ryszard Burzawa 
PRZECIW (11) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Rafał Chodkiewicz, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, 
Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, 
Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karolina Gordziejewska, Agata Jackowska 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała nie została przyjęta. 
 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk nr 15); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk nr 15);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/13/2024. 
f) zmiany uchwały nr LVII/516/2023 Rady Gminy Kłodawa z dnia 20 grudnia 2023r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
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Gminy Kłodawa dla miejscowości Kłodawa w rejonie ulicy Tęczowej oraz ulicy Brzoskwiniowej 
(druk nr 18); 
 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Radny Damian Żołędziejewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 
na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVII/516/2023 Rady Gminy Kłodawa z dnia 20 
grudnia 2023r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Kłodawa dla miejscowości Kłodawa w rejonie ulicy 
Tęczowej oraz ulicy Brzoskwiniowej (druk nr 18);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/14/2024. 
 
g) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wojcieszyce (druk nr 19); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Radny Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty na temat projektu 
uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wojcieszyce (druk nr 19);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
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Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/15/2024. 
 
h) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk nr 20); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Radny Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty na temat projektu 
uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk nr 20);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/16/2024. 
 
i) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Kłodawa a Powiatem Gorzowskim w sprawie 
powierzenia Powiatowi Gorzowskiemu realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy 
społecznej polegającego na objęciu opieką mieszkańców Gminy Kłodawa w powiatowych 
mieszkaniach wspomaganych oraz zasad finansowania tego pobytu (druk nr 21); 
 
Kierownik GOPS Justyna Piotrzkiewicz omówiła projekt uchwały. 
 
Radny Stefan Mocek przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty na temat projektu 
uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Kłodawa a Powiatem 
Gorzowskim w sprawie powierzenia Powiatowi Gorzowskiemu realizacji zadania publicznego z 
zakresu pomocy społecznej polegającego na objęciu opieką mieszkańców Gminy Kłodawa w 
powiatowych mieszkaniach wspomaganych oraz zasad finansowania tego pobytu (druk nr 
21);.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/17/2024. 
 
j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za 
wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest gmina Kłodawa (druk nr 22), 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Radny Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i 
maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest gmina 
Kłodawa (druk nr 22).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Rafał Chodkiewicz, Karolina Gordziejewska, Agata 
Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, Stefan Mocek, Danel 
Popowski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ryszard Burzawa, Robert Wasilewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/18/2024. 
 
k) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 23); 
Sekretarz Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Radny Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego na temat projektu uchwały. 
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W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 
23);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/19/2024. 
 
l) wynagrodzenia Wójta Gminy Kłodawa (druk nr 24). 
Sekretarz Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Radny Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 12 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany wynagrodzenia Wójta Gminy Kłodawa (druk nr 24)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina Maciejewska, 
Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycja nr II/20/2024. 
 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Wiesław Witczyk poprosił o uporządkowanie znaków związanych z ograniczeniem 
prędkości w okolicach ulic Czereśniowej i Owocowej oraz oświetlenie przy ulicy Perłowej. 
 
Z-ca Kierownika RDK Marta Pawlak odpowiedziała, że przyjrzy się tematom i odpowie jakie są 
możliwości w tym zakresie. 
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Radna Karolina Gordziejewska poprosiła o podjęcie działań związanych z poprawą 
bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic Partyzantów z Leśną, przeniesienie tablicy informacyjnej 
z ulicy Partyzantów na plac zabaw, przebudowę wjazdu i zjazdu z Lipowej na Polną – wjazd 
jest ciężki, nawierzchnia jest uszkodzona. Wnioski zostały zgłoszone na zebraniu wiejskim. 
 
Z-ca Kierownika RDK Marta Pawlak  odpowiedziała, że ubytki w drodze zostaną uzupełnione, 
natomiast w kwestii poszerzenia wjazdu, jeśli nie uda się wykupić gruntu od właściciela to nie 
ma takiej możliwości; po uzyskaniu odpowiednich zezwoleń zostaną podjęte kroki związane ze 
zmianą organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic Partyzantów i Leśnej co poprawi 
bezpieczeństwo na tych ulicach. 
 
Radna Agata Jackowska zapytała, czy jest możliwość wymiany piasku na placu zabaw w 
Różankach; czy jest możliwość zamontowanie monitoringu na placu zabaw aby rozpoznać 
sprawców ewentualnych zniszczeń oraz o zamontowanie lustra przy wyjeździe z ulicy Różanej 
na Ogrodową 
 
Z-ca Kierownika RDK Marta Pawlak odpowiedziała, że przyjrzy się wyjazdowi z ulicy Różanej i 
sprawdzi jakie są możliwości. 
 
Radny Robert Wasilewski w imieniu mieszkańca Wojcieszyc poprosił o zamontowanie lustra 
przy łuku na ulicy Strzeleckiej w celu zwiększenia widoczności i poprawy bezpieczeństwa. 
 
Z-ca Kierownika RDK Marta Pawlak odpowiedziała, że mieszkaniec powinien sam wystąpić do 
Urzędu i ponieść kosztu montażu ponieważ to dotyczy wyjazdu z jego posesji. 
Radna Grażyna Kaźmierczak poporsiła o podjęcie działań zmierzających do poprawy 
bezpieczeństwa na ulicy Bukowej w Zdroisku np. poprzez patrole policji, oraz informację gdzie 
jest planowana budowa przyłączy internetowych. Radna zapytała o tryb wnoszenia 
interpelacji. 
 
Przewodniczący Rady Gerard Bieryło odpowiedział, że interpelacje zgłaszane są do 
Przewodniczącego Rady Gminy, który niezwłocznie przekazuje je do Wójta Gminy. 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska odpowiedziała, że na interpelacje, które są zgłaszane na piśmie 
odpowiedź udzielana jest w formie pisemnej, na interpelacje, na które odpowiedź jest 
udzielona na sesji już nie udziela się odpowiedzi w formie pisemnej. 
 
Radna Bożena Adamczak w imieniu mieszkańców Różanek poprosiła o zamontowanie punktu 
świetlnego na końcu ulicy Kasztanowej, oraz skrzyżowaniu ulic Leśnej z Wiśniową; 
zamontowanie spowalniacza przy ulicy Kasztanowej; odwodnienie ulicy Lipowej w części 
gminnej. Radna poparła prośbę Radnej Agaty Jackowskiej o wymianę piasku na placu zabaw. 
 
Z-ca Kierownika RDK Marta Pawlak wyjaśniła, że musi sprawdzić czy są możliwości techniczne 
zamontowania punktów świetlnych; odnośnie progu zwalniającego poprosiła, aby mieszkańcy 
zwrócili się do gminy z wnioskiem oraz wskazali lokalizację progu. 
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Radna Janina Maciejewska podziękowała za wymianę lustra w Rybakowie oraz skuteczne 
załatanie dziur na drodze w Rybakowie. 
 
Radna Ewelina Juszczyk poprosiła o odnowienie przejścia dla pieszych przy ulicy Strzeleckiej 
(bliżej osiedla), naprawę uszkodzonej pokrywy przy punkcie poboru wody przy kościele, 
rozpatrzenie możliwości nasadzenia kwiatów wieloletnich w miejscach gdzie nie ma 
możliwości ich codziennego podlewania. 
 
Przewodniczący Rady Gerard Bieryło poprosił o załatanie dziur na drodze krzyżówka Danków 
Rybakowo Lipy. 
 
Radny Stefan Mocek poprosił o uzupełnienie nawierzchni przy ulicy Olchowej. 
 
Z-ca Kierownika RDK Marta Pawlak odpowiedziała, że zadanie zostanie zaproponowane do 
realizacji w przyszłorocznym budżecie. 
 
Radna Bożena Adamczak powiedziała, że Radny z Wojcieszyc zgłosił je problem do którego 
zwrócił się do niego mieszkaniec Różanek dotyczący złego oznakowania na Osiedlu Parkowym 
w Różankach. Poinformowała, że zgłębi temat aby doprowadzić do rozwiązania. 
 
Radny Robert Wasielewski wyjaśnił, że mieszkaniec zgłosił, iż ulica nie jest oznaczona i służby 
porządkowe mają problem ze zlokalizowaniem ulicy. 
 
Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski odpowiedział, że sprawdzi jak wygląda sytuacja. 
 
Radna Grażyna Kaźmierczak zapytała o status ulicy Brzozowej. 
Kierownik Grzegorz Zapytowski odpowiedział, że ulica została przejęta, w tej chwili zbieramy 
fundusze na budowę. 
 
8. Wolne wnioski. 
Radna Grażyna Kaźmierczak zaprosiła wszystkich na „Spotkania Kulturowe” które odbędą się 
29 czerwca. Radna podziękowała Radnej Bożenie Adamczak za sprawne i rzetelne 
poprowadzenie zebrania wiejskiego w Zdroisku. 
 
9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady II Sesji Rady 
Gminy Kłodawa. 
Na tym protokół zakończono 
Protokołowała: 
Kamila Kłosowska 
 
 
  

Przewodniczący 
Rady Gminy Kłodawa 

Gerard Bieryło 
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